



### Information Station—Truly Outstanding Friendly Service

“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are the specialty products of this region?” If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse me~” You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Administration has collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish “Information Stations” that help visitors in Taiwan.

You can spot an “Information Station” by its yellow, round “Information Station” sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add “local characteristics” and “hospitality” to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the “Information Station”!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



### 借問站 友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什麼？」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借問一下……」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由旅客解決疑難雜症，交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



## 人生地不熟·一問解千愁

New Information Stations—Enjoy friendly experiences



### 周邊地區旅遊諮詢服務



#### 嘉義i-center旅遊服務體系

達邦遊客中心	嘉義縣阿里山鄉達邦村1鄰21號	05-2511982
朴子遊客中心	嘉義縣朴子市文明路10號	05-3701630
新港遊客中心	嘉義縣新港鄉中山路156號	05-3742111
觸口遊客中心	嘉義縣番路鄉觸口村車埕51號	05-2593900
中埔遊客中心	嘉義縣中埔鄉同仁村同仁1-9號	05-2530053
文峰遊客中心	嘉義縣竹崎鄉文峰村溪州仔22號	05-2617212
高鐵嘉義站旅遊服務中心	嘉義縣太保市高鐵西路168號	05-3107007
嘉義火車站旅遊服務中心	嘉義市西區中山路528號	05-2256649

#### Chiayi i-center Travel Service System

Dabang Visitor Center	No. 21, Neighborhood 1, Dabang Village, Alishan Township, Chiayi County	05-2511982
Puzi Visitor Center	No. 10, Wenming Road, Puzi City, Chiayi County	05-3701630
Xinguang Visitor Center	No. 156, Zhongshan Road, Xinguang Township, Chiayi County	05-3742111
Chuku Visitor Center	No. 51, Checheng, Chuku Village, Fanlu Township, Chiayi County	05-2593900
Zhongpu Visitor Center	No. 1-9, Tongren Village, Zhongpu Township, Chiayi County	05-2530053
Wenfeng Visitor Center	No. 22, Xizhouzi, Wenfeng Village, Zhuqi Township, Chiayi County	05-2617212
High-Speed Rail Chiayi Station Tourist Service Center	No. 168, Gaotie West Road, Taibao City, Chiayi County	05-3107007
Chiayi Train Station Tourist Service Center	No. 528, Zhongshan Road, West District, Chiayi City	05-2256649

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765

### 借問站資訊



### 品皇咖啡觀光工廠 Ping Huang Coffee Tourism Factory

地址：嘉義縣水上鄉大崙155號  
營業時間：週一至週日08:00-17:00  
電話：05-3713299

No. 155, Shuishang Township, Dalun, Chiayi County  
Monday to Sunday 08:00-17:00

品皇咖啡觀光工廠擁有寬敞的空間和豐富的展區，佔地超過6,000坪，是全台最大的咖啡觀光工廠也是咖啡迷的必訪之地！館內為免費參觀，並設有各種多媒體互動設施以及DIY課程，讓遊客在輕鬆有趣的氛圍中學習咖啡知識。

Ping Huang Coffee Tourism Factory boasts a spacious area and rich exhibition zones, covering over 6,000 pings. It is the largest coffee tourism factory in Taiwan and a must-visit destination for coffee lovers! The factory offers free admission and features various multimedia interactive installations and DIY workshops, allowing visitors to learn about coffee in a fun and relaxed environment.

#### 交通資訊

##### 自行開車：

可走國道一號(中山高) → 從水上交流道(朴子/水上) 出口下 → 再往朴子方向的168縣道約500公尺 → 即可抵達品皇咖啡觀光工廠。

##### By Car:

Take National Freeway No. 1 (Sun Yat-sen Freeway) → Exit at Shuishang Interchange (Puzi/Shuishang) → Drive about 500 meters along County Road 168 toward Puzi → You will arrive at Pin Huang Coffee Tourism Factory.

##### 大眾運輸：

高鐵 | 外縣市旅客，可以先搭乘高鐵到嘉義太保站下車 → 再透過轉乘嘉義市7327H號公車 → 再步行約二分鐘 → 即可抵達品皇咖啡觀光工廠。

##### By Public Transport:

High-Speed Rail (HSR): Visitors from other counties can take the Taiwan High-Speed Rail to Chiayi Taibao Station → Transfer to Chiayi City Bus No. 7327H → Walk for about 2 minutes → You will reach Pin Huang Coffee Tourism Factory.



### 台灣好行·台灣觀巴

#### 台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

#### Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The “Taiwan Tourist Shuttle” is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



#### 台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

#### Taiwan Tour Bus—In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.





更多資訊  
More Information

鄰近餐飲資訊

Nearby Restaurant Information

- 01 中式大亨堡 Chinese-style Hot Dog Bun**  
嘉義縣水上鄉嘉朴公路159號 0925-403805  
No. 159, Jiapu Highway, Shuishang Township, Chiayi County  
週一至週日11:00-18:30  
Monday to Sunday 11:00-18:30
- 02 大崙村臭豆腐 Dàlún Village Stinky Tofu**  
嘉義縣水上鄉大崙村137-52號 05-3713197  
No. 137-52, Dalun, Shuishang Township, Chiayi County  
週二至週日11:30-18:00(週一休息)  
Tuesday to Sunday 11:30-18:00(Closed on Monday)
- 03 豪薊快炒海產 Haoxiang Stir-Fry Seafood**  
嘉義縣水上鄉大崙村二重溝8-10號 05-3717996  
No. 8-10, Erchonggou, Dalun Village, Shuishang Township, Chiayi County  
週二至週日11:00-14:00;17:00-20:00(週一休息)  
Tuesday to Sunday 11:00-14:00;17:00-20:00(Closed on Monday)
- 04 皇阿瑪手創鮮茶 Royal Papa's Handcrafted Fresh Tea**  
嘉義縣太保市前潭里176號 05-3713538  
No. 176, Qiantan Vil., Taibao City, Chiayi County  
週一至週六08:00-17:30(週日休息)  
Monday to Saturday 08:00-17:30(Sunday Closed)
- 05 後潭夜市 Houtan Night Market**  
嘉義縣太保市  
Taibao City, Chiayi County  
週五17:30-22:00(週一至週四休息、週六至週日休息)  
Friday 17:30-22:00(Monday to Thursday Closed, Saturday to Sunday Closed)
- 06 川仔的店 Chuan-Zais Shop**  
嘉義縣太保市(後潭萊爾富對面) 05-3714798  
Across from Hi-Life Convenience Store, Houtan, Taibao City, Chiayi County  
週一至週六11:00-13:30;16:00-20:40(週日休息)  
Monday to Saturday 11:00-13:30;16:00-20:40(Closed on Sunday)
- 07 阿珠碗粿.米糕 Ah-Zhu Wanguo & Glutinous Rice Cake**  
嘉義縣太保市後潭327號 0921-017584  
No. 327, Houtan Village, Taibao City, Chiayi County  
週一至週六05:00-10:30(週日休息)  
Monday to Saturday 05:00-10:30(Closed on Sunday)
- 08 福泉早餐店 Fuqian Breakfast Shop**  
嘉義縣太保市後潭里336號 7-11旁 05-3715838  
No. 336, Houtan Village, Taibao City, Chiayi County, Next to 7-11  
週一至週日05:00-12:00  
Monday to Sunday 05:00-12:00
- 09 香儂雞肉飯 Xiangbin Chicken Rice**  
嘉義縣水上鄉大崙村137-53號 05-3711033  
No. 137-53, Dalun Village, Shuishang Township, Chiayi County  
週三至週日11:00-14:00;17:00-20:00(週一、二休息)  
Open Wednesday to Sunday 11:00-14:00;17:00-20:00  
(Closed on Monday and Tuesday)
- 10 香香早點 Xiang Xiang Breakfast**  
嘉義縣太保市嘉朴公路141號 05-3711159  
No. 141, Jiapu Highway, Taibao City, Chiayi County  
週一至週六05:30-09:00(週日休息)  
Monday to Saturday 05:30-09:00(Closed on Sunday)



什麼是「借問站」?

為了回應台灣人「相借問」的台式熱情，特別將第四級旅遊資訊站命名為「借問站」。

「借問站」示範點，必須能同時提供「友善、便利、貼心」的服務，門口將設有「借問站」識別，可以提供簡易的旅遊諮詢服務、推薦在地特色，並設有 QRcode 引導至雲端提供各項旅遊服務。

期待藉由交通部觀光局、縣市推動單位與在地借問站合作，共同營造台灣友善的旅遊環境，提升觀光旅遊服務品質。



What is "I ask Station"?

In response to Taiwanese "phase by asking" desktop enthusiasm, especially the fourth-class tourist kiosks named "I ask the station." "I ask Station" demonstration, must also provide "friendly, convenient, caring" service, the door will have "I ask Station" recognition can provide a simple tour services, it is recommended to features, and a guide to QRcode cloud provision of travel services. Expect by the Tourism Bureau, counties and push the unit to the ground by asking the station together to create a Taiwanese tourist friendly environment, improve the quality of tourism services.